
Informácia 

 zo 4. zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka 

konaného dňa 12. 2. 2009 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

Hostia: riaditeľ školy Ing. J. Maga, riaditeľka MŠ p. Baranová 

Rokovanie viedol predseda RŠ JUDr. Miroslav Brtko 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesenia 

3. Informácia riadite ľa školy 

4. Rôzne 

5. Uznesenie 

6. Ukončenie 

 

Informácia:  

Zasadnutie otvoril a všetkých prítomných privítal predseda RŠ JUDr. Miroslav Brtko. 

Oboznámil prítomných s programom zasadnutia a skontroloval uznášania schopnosť 

RŠ. Konštatoval, že uznesenie bolo splnené. 

Riaditeľ ZŠ s MŠ informoval o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za I. polrok 

školského roku 2008/2009, o celkovom priemere žiakov za I. polrok, oboznámil 

prítomných o novom klasickom klasifikovaní žiakov 5. a 1. ročníkov, o klasifikovaní 

hudobnej, výtvarnej a telesnej výchovy a o pripravovanom projekte ,,Premena tradičnej 

školy na modernú“. V diskusii sa P. Švichký zaujímal o výchovný problém v MŠ, 

k problému sa tiež vyjadrila p. Baranová a p. Novotná. 


